
 

WYKAZ INTERPELACJI / ZAPYTAŃ / WNIOSKÓW 
złożonych podczas sesji Rady Miejskiej w Kunowie w dniu 29 kwietnia 2016r. 

 

 

 

 

Lp. 

Interpelujący/ 

pytający/ 

wnioskujący 

Temat zgłoszonej interpelacji/ 

zapytania/wniosku 

Data złożenia 

interpelacji/ 

zapytania/ 

wniosku 

Data odpowiedzi 

na interpelację/ 

zapytanie/ 

wniosek 

i przewidywany 

termin realizacji 

zadania 

 

 

Krótka treść udzielonej odpowiedzi 

1. Renata Ćwiklińska Radna przekazała Burmistrzowi pismo 

skierowane do Starostwa dot. 

dofinansowania do drogi powiatowej 

Nr 06667 T Kunów – Bukowie                 

w miejscowości Bukowie oraz złożyła 

interpelacje w sprawach: 

1.  Radna poprosiła o wymianę lustra 

przy ul. Kaznodziejskiej, które zostało 

zniszczone. 

2. Radna poprosiła o oczyszczenie 

polderów w miejscowości Udziców, 

jeśli warunki atmosferyczne na to 

pozwolą. 

3. Radna zapytała czy droga                          

w Biechowie została zgłoszona do 

dofinansowania w ramach Programu   

„ Dróg dojazdowych do pól”. 

4.   Radna zapytała na jakim etapie 

jest opracowywana dokumentacja dot. 

odwiertu w Biechowie. 
 

   Pismo przekazano dnia 9 maja do Starostwa                

powiatowego z rekomendacją Burmistrza. 

 

Ad. 1 – Zgłoszono wniosek do zarządcy drogi – 

Starostwa Powiatowego.  Wniosek został przyjęty do 

realizacji. 

 

Ad.   2  –   Oczyszczenie polderu przez ZGKM nastąpi 

w ciągu najbliższego miesiąca w miarę posiadanych   

środków. Oczyszczenie przepustu pod drogą powiatową 

zgłoszono do Starostwa Powiatowego                                  

z prośbą o wykonanie. 

 

Ad.  3 –   Droga „Biechów Folwark” została zgłoszona 

do dofinansowania z FOGR. Wniosek oczekuje na 

rozstrzygnięcie.   

 

Ad. 4 –  Opracowano dokumentację geologiczną dla 

nowego odwiertu. 

  



2. Marek Mikos Radny poprosił o zamontowanie 

lampy na placu zabaw w 

miejscowości Rudka. 

  Zadanie zgłoszone do realizacji.   

3. Aleksander 

Kostucha 

Radny przypomniał o zbliżającym się 

terminie końcowym wykonania 

kanału sanitarnego w miejscowości 

Doły Biskupie. Dodał że termin nie 

może przekroczyć 2 lat od ukończenia 

założonej kanalizacji w miejscowości 

Nietulisko Duże. 

  Końcowy odbiór sieci – 2015r.   

4. Ryszard Gawlik Radny zapytał czy zostały zlecone 

prace projektowe dot. przebudowy 

pasa drogowego w Wymysłowie ul. 

Modrzewiowa. 

  W grudniu 2015r zostały zlecone prace geodezyjne, po ich 

zakończeniu i po zatwierdzeniu podziałów będzie możliwe 

rozpoczęcie prac projektowych w uregulowanym pasie 

drogowym. 

  

5. Piotr Bek Radny poprosił o przyspieszenie 

działania dot. przywrócenia znaku 

ograniczającego prędkość w 

miejscowości Boksycka na drodze 

powiatowej w kierunku ul. Długiej.   

  W kierunku od ul. Długiej stoi znak „30”. Brak innego 

oznakowania. 

 

W miesiącu maj/czerwiec zostaną zamówione zniszczone 

znaki drogowe. 

  

6. Piotr Rakoczy Radny interpelował o realizacje projektu 

związanego z funduszem sołeckim. 

  Zadanie zrealizowane.  

Prowadzone są rozmowy/negocjacje z wykonawcami 

poszczególnych zadań oraz przygotowywane są dokumenty 

niezbędne do zawarcia umów. 

  

7. Mirosław Dzik Radny poprosił o oczyszczenie 

chodnika przy ul. Langiewicza oraz 

przy ul. Fabrycznej z piachu 

pozostałego po sezonie zimowym, 

oraz o uzupełnienie drogi dojazdowej 

do hal w strefie przemysłowej – 

kruszywem. 

  Chodnik przy ul. Langiewicza przez ZGKM 

 

Kruszywo będzie uzupełnione w najbliższym czasie przez 

ZGKM. 

  

8. Zofia Farys Radna poinformowała o otrzymanym 

piśmie od Pana Burmistrza 

wyjaśniającym nie zgłoszenie drogi  

na Podlesiu do ProgramuModernizacji  

  Na dzień dzisiejszy brak odpowiedzi od tych instytucji. Po 

ich otrzymaniu niezwłocznie P. Radna zostanie 

poinformowana o ich treści. 

  



Dróg Lokalnych. Radna wyjaśniła,    

że w związku z nieotrzymaniem 

decyzji od Starostwa, na pozwolenie 

budowy tej drogi, Pan Burmistrz 

przekazał inf., że z Gminy również 

zostały dostarczone pisma do 

Starostwa oraz do Urzędu 

Marszałkowskiego w tej sprawie. 

Radna zapytała czy Gmina otrzymała 

jakiekolwiek informacje na ten temat.   

9. Stanisław Pożoga Radny zapytał o losy dokumentacji 

dot. Bukowskiej Góry, oraz 

przedstawił informacje niszczenia 

obszaru przez kierujących quadami. 

  Opracowane studium zabezpieczenia 

przeciwpowodziowego, przekazane do RZGW celem 

uwzględnienia w ich planach przeciwpowodziowych. 

Interpelacja w trakcie wyjaśnienia tematu. 

  

10. Cezary Szwajda Radny zapytał czy Starostwo wydało 

decyzję na wykonanie projektu                  

ul. Wspólnej w Janiku. 

  Droga ul. Wspólna – Janik/Wymysłów została zgłoszona do 

Starostwa Powiatowego. Starostwo nie wniosło sprzeciwu na 

zamiar wykonania robót budowlanych. Został złożony 

wniosek o dofinansowanie przebudowy drogi. 

  

11. Szymon Pająk Przewodniczący Rady Miejskiej                  

w Kunowie oprosił o poprawienie 

chodnika przy ul. Warszawskiej.                 

     

12. Przewodniczący 

Rady Sołeckiej 

Biechów 

Przewodniczący poprosił o wycięcie 

brzozy przy pomniku na skraju 

Rogatki – Mychów-Kolonia Biechów, 

przypomniał o wykonaniu odcinka 

drogi o Nr 0666/ przy stacji 

wodociągowej w Biechowie w 

kierunku drogi Świrna-Biechów/. 

  Brzoza znajduje się na terenie prywatnym. 

 

 

 

 

Droga powiatowa, gmina zgłosi do Starostwa Powiatowego 

ten wniosek 

  

13. Mieszkanka Interpelacja o wykonanie drogi oraz 

przyłączy wodnych w miejscowości 

Smug – Kolonia Inwalidzka. 

  Doprowadzenie wody na Smug wymaga budowy sieci,                    

a co za tym idzie dokumentacji projektowej. 

Gmina wykonała drogę tzw. Wołówkę, oraz utrzymuje 

przejazd przy terenach kolejowych. Droga wzdłuż cieku 

Smug jest nieprzejezdna, gmina czyni starania                                

o umożliwienie dojazdu od strony świetlicy. 

 

  



 

14. Henryk Jabłoński Sołtys poprosił o poprawienie 

nawierzchni 5 dróg o dł. 250 m.  

(zniszczenia po budowie kanalizacji). 

Poprosił o naprawę nawierzchni drogi 

na zakręcie w pobliżu sklepu w 

związku z organizowaną imprezą 

„ 200 lat ruin  w Nietulisku Dużym”, 

podziękował Prezesowi Straży oraz 

strażakom za uprzątnięcie słupków 

zabytkowych przy moście wylotowym 

od walcowni, poprosił również                   

o wykonanie nowych poręczy na 

mostku. 

  Gmina wystąpiła do konserwatora o ustalenie sposobu 

modernizacji barierek na zabytkowym mostku. 
  

15. Mieszkanka Interpelacja dotyczyła wykonania 

malowania pasów na ul. Warszawskiej 

oraz przy terenie parku Placu 

Wolności. 

  Zostało zgłoszony do zarządcy drogi – Starostwa 

Powiatowego wniosek o odnowienie oznakowania 

poziomego na drogach powiatowych w Kunowie. 

 

 

  

16. Mieszkanka Interpelacja dotyczyła wykaszenia 

traw oraz wyremontowanie 

elementów zabawowych placu zabaw 

na osiedlu ul. Prostej, a także 

wykonania ogrodzenia w związku z 

dużym natężeniem ruchu. 

 15 czerwca 2016r. Plac zabaw na Prostej został wykoszony, wykonano objazd 

placów zabaw, ZGKM w ramach „gospodarki komunalnej” 

wykona ogrodzenie do połowy czerwca. 

 

  

  

 


